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Protokoll för t vid ordinarie föreningsstämma för Brf Sundbypark 1, den 24 
April  2018, gällande verksamhetsåret 2017. 

 
 
Närvarande medlemmar; Se bifogad närvaroförteckning 

 

 
§ 1 Timo Starck öppnade årets föreningsstämma och hälsade de närvarande välkomna. 

Förteckningen (Röstlängden) över närvarande medlemmar, ombud och biträden upprättades.              
Bifogas protokollet. 

§ 2 Stämmodeltagarna valde Timo Starck till stämmoordförande 
 

§ 3 Karin Pettersson valdes till stämmosekreterare. 
 
§ 4 Stämman fastställde föreslagen dagordning. 

§ 5 Marcell Gubi och Petter Engblom valdes till justeringsmän. 

§ 6 Utsänd kallelse till föreningens stämma godkändes. 

§ 7 Kassören föredrog årsredovisningen. Mötet beslöt att lägga styrelsens 
årsredovisning till handlingarna. 

§ 8 Kassören gick igenom revisionsberättelse. 

§ 9 Stämman fastställde presenterad balans- och resultaträkning för 2017. 
 
§ 10 Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017. 

 
§ 11 Stämman beslöt att använda uppkommen vinst enligt fastställd balansräkning.  
 
§ 12 Stämman beslutade att två prisbasbelopp (exkl. sociala avgifter) avsätts som 

styrelsearvode för verksamhetsåret 2018. 

§ 13 Styrelsemedlemmar fr.o.m  April 2018. 

 Ordinarie: 

 Mattias Hellström (Ordförande) 

 Peter Frisk (Kassör) 

 Karin Pettersson, Marcell Gubi, Kia Silverplatz 

 Suppleanter 

 Petter Engblom  

§ 14 Stämman beslutade att sittande revisor ska kvarstår. 

§ 15  Stämman beslutade att sittande valberedning kvarstår.  
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§ 16 Stadgeändring enligt förslag. 

 PF redogjorde för stadgeändringar. 

 
§17 i stadgarna ändras enligt följande: 
 
2 st första meningen ändras till: ”Kallelse till föreningsstämma skall ske genom utdelning eller per e-post.”  

 
4 st får följande lydelse: ”Kallelse skall utfärdas tidigast sex veckor före och senast två veckor före stämma” 
Resterande text i stycket stryks. 
 

§ 17 Omröstning ronderande väktare 

 8 för och 34 mot. Beslutades att styrelsen inte driver denna fråga vidare. 

 

§ 18 Övriga frågor 

- Ommålning av parkeringslinjer. Styrelsen ser över detta.  

- Parkering i vändzon. Stämman frågar varför vi inte bötfäller? Nästa gång bötfäller vi! 

- Ommålning av gemensamma staket och soptunnor, i år eller på städdagen. Styrelsen gör översyn och 
underhållsplan. Vi går ut med info. till medlemmarna innan städdagen 19/5 vad som skall utföras. 

- Enstegstätade fasader? PF redogjorde för vad vi korresponderat med Garbo och hur vi använt 
rättskyddsförsäkringen. 

- Amortering lån? Amortering sker om utrymme finns enligt kassör PF. 

- Träden på kedjehusen och flerfamiljshusen och soptunnorna. Erbjudande om hur vi skall sköta detta 
skickas ut i höst. 

- ComHem slutar gälla augusti 2018. 

- Hastigheten i våra gränder borde kunna regleras med farthinder. Styrelsen ser över. 

- Minska soptunnornas utrymme och öka parkeringsplatserna. Styrelsen ser över detta igen. 

Avgående styrelseledamöter avtackades av stämman. 

 

§ 19 Stämman avslutades av Timo Starck. 
 
 
 

Spånga 2018-04-24 
 
 
 

Karin Pettersson 
Stämmosekreterare 

 
 
 

Spånga 2018-04-24 
 
 
Marcell Gubi     Petter Engblom 
Justingsman   Justeringsman 


